



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 800

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1975

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 800

1971

I. Nos. 11395-11405

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 6 November 1971 to 10 November 1971*

	<i>Page</i>
No. 11395. <i>The registration effected under this number was cancelled, the agreement concerned not being in force at the time.</i>	
No. 11396. Multilateral:	
NATO Agreement on the communication of technical information for defence purposes. Done at Brussels on 19 October 1970	5
No. 11397. United States of America and Costa Rica:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the importation into the United States, for consumption, of meat, during the calendar year 1971. San José, 1 and 11 March 1971	21
No. 11398. United States of America and Turkey:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the loan of the destroyer USS <i>Forrest Royal</i> (DD-872) to the Government of Turkey. Ankara, 18 March 1971	33
No. 11399. United States of America and Turkey:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the loan of the two submarines USS <i>Pomfret</i> (SS-391) and USS <i>Thornback</i> (SS-418) to the Government of Turkey. Ankara, 18 June 1971	39
No. 11400. Multilateral:	
International Wheat Agreement, 1971:	
(a) Wheat Trade Convention, 1971 (with annexes). Opened for signature at Washington from 29 March 1971 until 3 May 1971	
(b) Food Aid Convention, 1971. Opened for signature at Washington from 29 March 1971 until 3 May 1971	45

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 800

1971

I. Nos 11395-11405

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 6 novembre 1971 au 10 novembre 1971*

	<i>Pages</i>
N° 11395. <i>L'enregistrement effectué sous ce numéro a été annulé, l'accord en question n'étant pas encore en vigueur.</i>	
N° 11396. Multilatéral :	
Accord OTAN sur la communication, à des fins de défense, d'informations techniques. Fait à Bruxelles le 19 octobre 1970	5
N° 11397. États-Unis d'Amérique et Costa Rica :	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'importation aux États-Unis, durant l'année civile 1971, de viande destinée à la consommation. San José, 1 ^{er} et 11 mars 1971	21
N° 11398. États-Unis d'Amérique et Turquie :	
Échange de notes constituant un accord relatif au prêt du destroyer USS <i>Forrest Royal</i> (DD-872) au Gouvernement turc. Ankara, 18 mars 1971	33
N° 11399. États-Unis d'Amérique et Turquie :	
Échange de notes constituant un accord relatif au prêt des deux sous-marins USS <i>Pomfret</i> (SS-391) et USS <i>Thornback</i> (SS-418) au Gouvernement turc. Ankara, 18 juin 1971	39
N° 11400. Multilatéral :	
Accord international sur le blé de 1971 :	
a) Convention sur le commerce du blé de 1971 (avec annexes). Ouverte à la signature à Washington du 29 mars au 3 mai 1971	
b) Convention relative à l'aide alimentaire de 1971. Ouverte à la signature à Washington du 29 mars au 3 mai 1971	45

No. 11401. United States of America and Republic of Viet-Nam:

Page

Agreement for sales of agricultural commodities (with annex). Signed at Saigon on 28 June 1971 199

No. 11402. United States of America and Republic of Korea:

Exchange of notes constituting an agreement for the lease of the auxiliary ocean tug USS *Tillamook* (ATA-192) by the Government of the United States to the Government of the Republic of Korea (with annex). Seoul, 28 June and 1 July 1971 209

No. 11403. United States of America and Republic of Korea:

Exchange of notes constituting an agreement regarding the extensions of the loans to the Government of the Republic of Korea of a number of naval vessels. Seoul, 27 May and 27 July 1971 221

No. 11404. United States of America and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:

Exchange of notes constituting an agreement concerning the declared intention of the Government of the United Kingdom to introduce a variable general levy scheme for cereals from July 1, 1971 (with annex). London, 1 July 1971 229

No. 11405. United Nations and Cameroon:

Agreement relating to the establishment of an institute for demographic training and research at Yaoundé. Signed at Yaoundé on 9 November 1971 253

ANNEX A. *Ratifications, accessions, prorogations, etc., concerning treaties and international agreements registered with the Secretariat of the United Nations*

No. 673. Agreement between the Republic of the Philippines and the United States of America concerning military bases. Signed at Manila on 14 March 1947:

Exchange of notes constituting an agreement amending the Agreed Official Minutes of 10 August 1965 to article XIII of the above-mentioned Agreement, as amended. Manila, 25 May 1971 278

No. 998. Convention of the World Meteorological Organization. Signed at Washington on 11 October 1947:

Amendment to article 13, as amended 282
Miscellaneous amendments 284

N° 11401. États-Unis d'Amérique et République du Viet-Nam :

Accord relatif à la vente de produits agricoles (avec annexe). Signé à Saigon le 28 juin 1971 199

N° 11402. États-Unis d'Amérique et République de Corée :

Échange de notes constituant un accord relatif à la location du remorqueur auxiliaire de haute mer USS *Tillamook* (ATA-192) par le Gouvernement des États-Unis au Gouvernement de la République de Corée (avec annexe). Séoul, 28 juin et 1^{er} juillet 1971 209

N° 11403. États-Unis d'Amérique et République de Corée :

Échange de notes constituant un accord relatif à la prolongation du prêt d'un certain nombre d'unités navales au Gouvernement de la République de Corée. Séoul, 27 mai et 27 juillet 1971 221

N° 11404. États-Unis d'Amérique et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord :

Échange de notes constituant un accord relatif à une déclaration d'intention du Gouvernement du Royaume-Uni sur l'établissement d'un barème de droits général et variable applicable aux produits céréaliers à compter du 1^{er} juillet 1971 (avec annexe). Londres, 1^{er} juillet 1971 229

N° 11405. Organisation des Nations Unies et Cameroun :

Accord relatif à la création d'un Institut de formation et de recherche démographiques établi à Yaoundé. Signé à Yaoundé le 9 novembre 1971 . . . 253

ANNEXE A. Ratifications, adhésions, prorogations, etc., concernant des traités et accords internationaux enregistrés au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies**N° 673. Accord entre la République des Philippines et les États-Unis d'Amérique relatif aux bases militaires. Signé à Manille le 14 mars 1947 :**

Échange de notes constituant un avenant au procès-verbal officiel agréé du 10 août 1965 relatif à l'article XIII de l'Accord susmentionné, tel qu'il a été modifié. Manille, 25 mai 1971 279

N° 998. Convention de l'Organisation météorologique mondiale. Signée à Washington le 11 octobre 1947 :

Amendement à l'article 13, tel qu'il a été amendé 283
Amendements divers 284